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Bästa politiker och tjänstemän inom Södermalm! 

Detta är ett synnerligen miljövänligt förslag. Nämligen 
sophämtning med häst. 

Om ni Googlar på "sophämtning med häst" får ni bl a 
upp det man gjort i Malmö. Där finns bl a en man som 
heter Ivan och hållit på med det i 7 år. Det finns säker fler 
initiativ i andra städer. 
Man ska ju skriva kort så jag ska inte redogöra för alla 
fördelar med sophämtning med häst. 
Detta borde absolut kunna genomföras på Södermalm! 
Åtminstone som ett försök. Hästar och villiga personer 
borde det finnas. Sverige är ju numer ett ganska hästtätt land. 
Och folk är mer och mer miljömedvetna. 

Med vänlig hälsning 

PS Om någon skulle undra över det som hästar släpper 
ifrån sig så är det inga problem. För ett antal år sedan såg 
jag en taxiverksamhet med hästar i USA. Hästarna hade en påse 
under svansen. Innehållet skänktes eller såldes billigt (kommer inte 
ihåg vilket - kanske var det en kombination) till handelsträdgårdar 
o dyl mot avhämtning. DS 


